
Exm. Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 25 DE FEBRER DE 2019

NÚM. i Classe de Sessió: 02/2019. Ordinària.

Dia i hora: 25/02/2019 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

SR. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  Socialista

VICEPRESIDENT

SRA. ENRIC PORCAR MALLEN  Grup Municipal Compromís

VOCALES

Veïns Designats Partits Polítics

SRA. EVA FORÉS CASTELL  Grup Municipal CSeM

SRA MARIA VALVERDE DAMIA  Grup Municipal Popular

Representants Associacions  Veïnals

SR. JOSE CARLOS MAS AAVV MERIDIANO

SRA. TICA PALAU  AA.VV. EL FARO

SR. CLEMENTE MIRO PONS AAVV EL PINAR

Representants Associacions Sectorials

SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS A.C. Grupo SCOUT

SRA. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

SECRETARI

SR. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN  LA  SEUA  ASSISTÈNCIA:  SRA.  LIDON  RIBERA  SORIANO  ( Grup Municipal
Socialista),  SR.  LORENZO  CUMBA  (Compreels  meus),SRA.  CRISTINA  GABARDA  ORTIN
(Ciutadans)  i   SRA  ALBA BELTRAN MIR (AMPA la Marina).

NO ASSISTIXEN: 
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Orde del dia. 

1º.-   Aprovació  si  és  procedent  de  l'acta   de  la  Junta  de  Districte  Marítim
celebrada el dia 2 d'octubre de 2018

2º.-  Carnestoltes 2019

3º.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sítia en Passeig
Buenavista 28, sent les  19:30 del dia de 25 de febrer 2019 sota la presidència de l'Exm. Senyor
Tinent d'Alcalde,  Rafael Simó Sancho, es reunixen els/as srs/as mencionats a fi de constituir
sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Marítim, comptant amb la meua assistència
com a Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la  sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT De l'ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE
DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL 28 DE GENER de 2019

El Sr. President,  va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l'acta de
la sessió ordinària celebrada el passat 28 de gener de 2019. 

No havent-hi cap objecció s'aprova  per unanimitat. 

2.-  SERVICI TRANSPORT PUBLIQUE MAGDALENA.

El Sr. President  va comentar  als presents que s'establiria el mateix horari que el passat
any, havent-hi servici ininterrompudament les 24h durant caps de setmana i festius , i mantenint-se
l'horari habitual els laborables.

3.-  PRECS I PREGUNTES

El Sr. President  va posar al dia als membres de la Junta de Districte respecte de l'estat
de les obres pendents, comentant que en general s'havien retardat totes un parell de mesos. En
primer  lloc  va fer  referència  a les del  Parc Panderola  i  Pça Josefina López,  de les  quals  va
comentar que s'havia realitzat ja la proposta d'adjudicació (és a dir, que ja se sap que empresa
realitzarà cada obra) i estaven a l'espera que les adjudicatàries presentaren la documentació que
faltava (per a la qual cosa hi ha 10 dies hàbils, mes o menys dos setmanes) per a posteriorment
elevar-ho a Junta de Govern que després de la seua aprovació emetria acta de replantejament,
per la qual cosa s'esperava que s'iniciaren durant el mes de març.

A la pregunta de la Sra. Valverde sobre si per a festes de  SAN Pedro les obres del Parc
de la Panderola estarien finalitzades, el Sr. President va assegurar que no, ja que es calculaven 5
mesos, i no seria possible acabar-les a temps. Va afegir que tampoc ho estarien les de la Pza
Josefina López, ja que el termini de finalització d'aquestes era de 6 mesos per a la part de la plaça
pròpiament  dita  i  6  mesos  per  a  acabar  la  resta  de  la  UE,  podent  realitzar-se  ambdós
simultàniament o l'una darrere de l'altra – com ja va explicar en anteriors ocasions -.

A continuació li va tocar el torn a l'obra de l'antic Mercat de SAN Pedro, que esta sent
transformat en la seu de la nova Subcomissaria de la Policia Local. Sobre la dita obra, el  Sr.
President va comentar que esperaven que estiguera acabada al maig.

Finalment, es va referir a la instal·lació d'abalisament en Marjalería, dóna la qual va dir
que  ja  estava  realitzada  l'adjudicació  i  que  tenia  un  període  de  finalització  d'un  mes
aproximadament.

Va aprofitar per a comentar que les obres del Camí la Plana començarien durant el mes
de març i estarien acabades abans de final d'any. Va comentar que, evidentment era una obra que
generaria  moltes  molèsties  però  que  era  necessària  ja  que  milloraria  moltíssim  l'entorn  i  la
seguretat dels veïns de Castelló.
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Exm. Ajuntament de Castelló de la Plana

El Sr. Mas  va coincidir amb estes afirmacions i va afegir que el problema era el Camí
l’Obra, ja que els cotxes circulaven a gran velocitat pel  –molt per damunt de la recomanable i
inclús de  la  permesa -   i  el  no poder  circular  pel  Camí  la  Plana faria  que el  nivell  de  tràfic
s'intensificara.

Va contestar el Sr. President que el problema era que eixa zona problemàtica pertanyia
a  la  Confederació  Hidrogràfica  del  Xúquer,  a  la  qual  s'havia  sol·licitat  permís  per  a  instal·lar
bandes rugoses i la resta de sense que aquesta ho concedira – encara que extraoficialment els
seus representants deien a l'Ajuntament que feren el que consideraren oportú. Aquesta falta de
permís oficial  feia que els tècnics del consistori es negaren a prendre mesures ja que no volen
tindre problemes per arrogar-se unes competències que no posseïxen - .

El Sr. Mas va preguntar si havia previst asfaltar camins.

Va contestar el  Sr. President que no, ja que el contracte d'asfaltat havia finalitzat i fins
que no haguera un nou contracte no es podia asfaltar. A pesar d'açò va animar als presents a què
si  sabien de carrers o camins que necessitaren asfaltat  ho comunicaren, ja que bé en el  pla
d'asfaltat  del  nou  contracte  o  en  els  plans  puntuals  que  es  realitzen  quan  hi  ha  inversions
sostenibles, s'intentarien asfaltar – sempre de major a menor necessitat segons el punt de vista
dels tècnics - .

El  Sr. Mas es va queixar de la inactivitat de l'empresa concessionària del manteniment
del Parc Meridià.

Va  contestar  el  Sr.  Porcar  que  la  dita  empresa  era  la  mateixa  que  portava  el
manteniment de jardineria de les ermites, ja que és una contracta específica, la qual cosa hauria
de fer que funcionara millor, però que no obstant s'informaria sobre el tema.

El Sr. Mas va comunicar que ja havien reparat la caseta del comptador d'aigua del Parc
Meridià, sobre l'estat de la qual es va queixar en la passada sessió de la Junta de Districte.

El Sr. Miró va preguntar sobre l'existència d'una aplicació per a la zona blava.

Va  contestar  el  Sr.  President que  efectivament  hi  havia  una  i  que  el  seu  nom era
ORACAR

El Sr. Miró va sol·licitar la instal·lació del monòlit amb nom en un parell de places de la
zona del Pineda 

El Sr. Secretari va comentar que això depenia de les Brigades Municipals.

El Sr. Miró  sol·licite la reposició del desfibril·lador robat en el Javier Marquijna

Va contestar el Sr. Porcar que no tardaria molt, ja que era un tema del segur que estava
pròxim a solucionar-se

La Sra. Palau va preguntar si hi havia hagut resposta a la carta dirigida al Palau de la
Festa respecte de l'actuació de la Junta de Festes en la recepció dels Reis Mags.

Va contestar el Sr. Secretari que no hi havia hagut resposta, i que el Gerent del Patronat
de  Festes  li  havia  comentat  que  comentaria  el  tema  amb  la  Junta  de  Festes  una  vegada
finalitzades les festes de la Magdalena.

Pel que fa a este tema, el  Sr President va comentar que li constava que la Junta de
Festes estava pensant a substituir la mascletá de l'últim dissabte de festes – en què la Reina de
les Festes baixa al Grau – per una desfilada de Botafocs.

La Sra. Palau va dir que li pareixia una rifada, a la qual cosa van assentir la Sra. Miralles
i la Sra. Valverde.

La Sra.  Palau va  proposar  invitar,  en  la  sessió  de  la  Junta  anterior  a  la  pròxima
celebració  de  Reis,  a  un  membre  de  la  Junta  de  Festes  que  explicara  les  seues  intencions
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respecte d'això, i que si les membres de la Junta no estaven conformes amb aquestes, les entitats
i col·lectius del Grau realitzaren una recepció alternativa.

El Sr. President els va recordar que a l'agost o setembre hi havia eleccions a la Junta de
Festes ja que l'actual estava en funcions, i potser canviara la Junta i no fóra necessari prendre cap
mesura.

El Sr Carrillo va posar sobre la taula el problema del vandalisme en el Grau – Marquina,
Escoleta Infantil, CEIP La Pineda ...-, i la Sra. Palau va afegir el problema d'assalts a vivendes i
comerços.

El Sr. Porcar va comentar que s'estaven buscant solucions, que en el cas de l'Escoleta
s'havien bloquejat les finestres i ja no podien accedir a l'interior. En el cas del Javier Marquina
s'estava pensant a instal·lar una cambra, ja que era un espai molt gran i  encara que acudira la
policia els gamberros o delinqüents tenien facilitat per a amagar-se o fugir. Va afegir que era, amb
molta diferència, el districte en què mes problemes d'este tipus hi havia i que si els presents tenien
alguna idea per a resoldre o disminuir el problema, seria ben rebuda per la seua banda.

El Sr. President va afegir que únicament hi havia una patrulla de policia durant la nit per
a tot el nucli  urbà del Grau i Marjalería, la qual cosa feia molt difícil  poder acabar amb estos
problemes ja que era una àrea molt extensa per a molt pocs agents.

El  Sr.  Porcar va informar de que pròximament  s'anaven a facilitar  a  tots  els  camps
esportius municipals unes lliteres senzilles de recent adquisició perquè no es repetira la situació
ocorreguda en el Javier Marquina en el que un jugador va haver de ser transportat fins fora del
camp per mitjà d'una tanca.

La  Sra.  Forés va dir que segons s'havia  assabentat,  no s'havien cobrat  encara els
premis de Carnestoltes 2018.

Va contestar el  Sr. President que efectivament era així, a causa d'una mala gestió del
Patronat de Festes, que era qui havia d'abonar-los. Va afegir que perquè açò no es repetira els
premis d'enguany havia d'abonar-los l'empresa que s'encarrega de coordinar l'esdeveniment.

El Sr. Carrillo va preguntar perquè no se centralitzaven els festejos de Carnestoltes en el
Parc de la Panderola com sempre, ja que no estaria en obres.

El Sr. President i el Sr. Secretari van contestar que les celebracions de Carnestoltes es
preparaven amb mesos d'antelació, i en aquesta ocasió es van preparar creient que el Parc de la
Panderola estaria en obres, de manera que es van centralitzar les celebracions en l'esplanada del
Casal Jove i a falta d'una setmana per a les celebracions amb tots els permisos concedits i la
carpa llogada ja no es podia variar.

La  Sra. Palau va preguntar que si  el  pa-i-porta es realitzava en el  carrer perquè no
s'havia pensat a cobrir el carrer amb una carpa o semblant, ja que en aquesta època de l'any
encara feia fred.

El  Sr. Secretari va contestar  que no era un problema de mala planificació  si  no un
problemes econòmic, ja que si la carpa de 20x20 on s'anaven a centralitzar els festejos havia
costat 5000€, el cobrir tot el carrer seria encara mes car, i tenint en compte que el pressupost total
del que es disposava per a celebrar el Carnestoltes era de 30000€, no era possible.

La  Sra. Valverde pregunte que funcionament tindria la Subcomissaria i si estaria 24h
oberta. També va voler saber l'explicació tècnica sobre el tancament de la Tinença Alcaldia a partir
de les 21:00h. 

Va contestar el Sr. President sobre el tancament a partir de les 21:00h, que era degut al
fet que el que es permet tindre en una Tinència d'Alcaldia en horari nocturn és una persona – un
agent – que realitza les funcions de dependències. El dit agent ni  rep les crides directament, ja
que van directes a centraleta, ni pot  abandonar el  lloc,  la qual cosa li impedix actuar fora de la
Tinença. A més eixes dependències d'una persona, a efectes pràctics comporta la necessitat de
comptar  amb  4  agents,  (pel  fet  que  cal  cobrir  baixes,  vacacions,  els  torns...etc).  Els  alts
comandaments de Policia Local van arribar a la conclusió que era millor tancar la Tinença a partir
de les 21:00h des d'octubre fins a juny (els 4  mesees d'estiu seguix oberta 24h) i dotar al Grau
d'una patrulla nocturna que fins al moment no tenia.
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Exm. Ajuntament de Castelló de la Plana

Quant al  funcionament de la nova Subcomissaria va comentar que es tractava d'una
subseu de Policia Local en què hauran aules de formació, serà seu de certes seccions de policia,
dotació  permanent  de  policia,  per  la  qual  cosa  se  li  assignarà  unes  dependències  de  24h,
mantenint la patrulla nocturna amb què ara comptem.

La  Sra. Valverde va preguntar perquè les barres s'havien tret a licitació quan era uns
diners que podia quedar-se en el Grau – portant-ho per exemple la Comissió de Festes - .

El  Sr. Secretari va contestar que això de la licitació havia sigut  cosa del Patronat de
Festes que havia fet un pack amb les barres de diverses festes (Carnestoltes, Magdalena, SAN
Pedro…) , al que va afegir el Sr. President que ja havien intentat això de la Comissió de Festes
però que el Secretari de l'Ajuntament es negava argumentant que no era legal.

La Sra. Valverde sol·licite que se li facilitara la relació de gastos que s'havien abonat des
de la partida de juntes de districte durant aquests últims 4 anys.

Va contestar el Sr. Secretari que realitzaria la dita relació i se li facilitaria.

El Sr Porcar va informar que la setmana anterior s'havia acceptat per part de l'Exmo Aj la
delegació de competències per al derrocament – de l'actual – i construcció  del – nou – CEIP
Sebastián Elcano. Este procediment tindrà lloc durant el curs 2019-2020 i per tant haurà d'haver-hi
una reubicació de l'alumnat en un altre lloc, lloc que ja està pràcticament acceptat i sobre el qual
estan d'acord l'AMPA, la direcció del centre i l'Ajuntament.

També  va  anunciar  que  la  licitació  de  l'obra  de  remodelació  del  Poliesportiu  Pablo
Herrera passaria per Junta de Govern divendres que ve o  a mes tardar  el següent, de manera
que aquest estiu es realitzarà la dita remodelació.

I sent els 21:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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